

「一分鐘台北：歐文·沃姆個展」展覽新聞稿 媒體用圖圖說對照表  
*One Minute in Taipei: Erwin Wurm Solo Exhibition, Image Sheet*

---

圖說

影像

---

01

歐文·沃姆。藝術家提供，攝影：Eva

Würdinger。

Erwin Wurm. Courtesy of the artist, Photograph by Eva Würdinger.



---

02

歐文·沃姆與傑宏·尚斯。藝術家提供。

Erwin Wurm and Jérôme Sans. Courtesy of the artist.



---

03

歐文·沃姆，《台北戶外雕塑》(部分)，2000，數位輸出。藝術家與臺北市立美術館提供。

Erwin Wurm, *Outdoor Sculptures Taipei* (partial), 2000, Digital print. Courtesy of the artist and Taipei Fine Arts Museum.



04

歐文·沃姆，〈台北戶外雕塑〉(部分)，2000，數位輸出。藝術家與臺北市立美術館提供。

Erwin Wurm, *Outdoor Sculptures Taipei* (partial), 2000, Digital print. Courtesy of the artist and Taipei Fine Arts Museum.



05

歐文·沃姆，〈維也納室內雕塑〉(部分)，2020，數位輸出。藝術家與臺北市立美術館提供。

Erwin Wurm, *Indoor Sculptures Vienna* (partial), 2020, Digital print. Courtesy of the artist and Taipei Fine Arts Museum.



06

歐文·沃姆，〈維也納室內雕塑〉(部分)，2020，數位輸出。藝術家與臺北市立美術館提供。

Erwin Wurm, *Indoor Sculptures Vienna* (partial), 2020, Digital print. Courtesy of the artist and Taipei Fine Arts Museum.



07

歐文·沃姆，〈攀登101〉，2020，觀眾參與。藝術家與臺北市立美術館提供。

Erwin Wurm, *Climbing Taipei 101*, 2020, Realized by public. Courtesy of the artist and Taipei Fine Arts Museum.



08

歐文·沃姆，《做吧》，1996，觀眾參與。藝術家與臺北市立美術館提供。

Erwin Wurm, *Do it*, 1996, Realized by public.  
Courtesy of the artist and Taipei Fine Arts Museum.



09

歐文·沃姆，《無題（網球）》，1998，觀眾參與。藝術家與臺北市立美術館提供。

Erwin Wurm, *Untitled (Tennis Balls)*, 1998,  
Realized by public. Courtesy of the artist and Taipei  
Fine Arts Museum.



10

歐文·沃姆，《主觀訓練》，2000，觀眾參與。藝術家與臺北市立美術館提供。

Erwin Wurm, *The Discipline of Subjectivity*, 2000,  
Realized by public. Courtesy of the artist and Taipei  
Fine Arts Museum.



11

歐文·沃姆，《電冰頭》，2003，觀眾參與。  
藝術家與臺北市立美術館提供。

Erwin Wurm, *Ice Head*, 2003, Realized by public.  
Courtesy of the artist and Taipei Fine Arts Museum.



12

歐文·沃姆，《白癡 II》，2003，觀眾參與。  
藝術家與臺北市立美術館提供。

Erwin Wurm, *The Idiot II*, 2003, Realized by public. Courtesy of the artist and Taipei Fine Arts Museum.



13

歐文·沃姆，《在伊比鳩魯的陽光下烤自己》，2007，觀眾參與。藝術家與臺北市立美術館提供。

Erwin Wurm, *Roast yourself under the sun of Epicurus*, 2007, Realized by public. Courtesy of the artist and Taipei Fine Arts Museum.



14

歐文·沃姆，《真相的陷阱》，2014，觀眾參與。藝術家與臺北市立美術館提供。

Erwin Wurm, *The Trap of the Truth*, 2014, Realized by public. Courtesy of the artist and Taipei Fine Arts Museum.



15

歐文·沃姆，《繪畫理論》，2014，觀眾參與。藝術家與臺北市立美術館提供。

Erwin Wurm, *Theory of Painting*, 2014, Realized by public. Courtesy of the artist and Taipei Fine Arts Museum.



16

歐文·沃姆，《希望理論》，2016，觀眾參與。藝術家與臺北市立美術館提供

Erwin Wurm, *Theory of hope*, 2016, Realized by public. Courtesy of the artist and Taipei Fine Arts Museum.



17

歐文·沃姆，《電視頭》，2017，觀眾參與。藝術家與臺北市立美術館提供。

Erwin Wurm, *Head TV*, 2017, Realized by public. Courtesy of the artist and Taipei Fine Arts Museum.

